
منهای فوتبالفوتبال
حدادی برای جراحی به آلمان رفته و برمی گردد ،

کیهانی:  ورزشکار باید تابع فدراسیون باشد

دانش: پولادگر همیشه به تیم استرس وارد می کند

نمایندگان  عملکرد  از  ارزیابی اش  دوومیدانی  فدراسیون  رئیس 
المپیکی ایران را در بخشی خوب و در بخشی دیگر ضعیف عنوان کرد.
ایران  از عملکرد کاروان دوومیدانی  ارزیابی اش  مجید کیهانی درباره 
ارزیابی  سویه  یک  باره  این  در  نمی توانیم  داشت:  اظهار  المپیک  در 
کنیم. بنابراین باید از دو منظر به نتایج نگاه کرد؛ اول مربوط به بخش 
المپیک  حال  هر  به  ضعیف.  نتایج  به  مربوط  هم  دوم  و  موفقیت ها 
ایران  دوومیدانی  و  دارد  نیز  پایین  و  بالا  که  است  بزرگی  مسابقات 
همکارانم  و  من  افزود:  است.وی  نبوده  مستثنی  موضوع  این  از  هم 
حدود 9 ماه قبل از المپیک مدیریت فدراسیون را بر عهده گرفتیم و 
تلاش کردیم در این مدت کوتاه اولاً زمان اندک باقیمانده را از دست 
ندهیم  و سپس تمام توان و ظرفیت خود را در راستای کسب سهمیه 
های بیشتر و نهایتاً موفقیت در المپیک به کار بگیریم و خوشبختانه 
کسب سهمیه حداکثری در ورزش اول المپیک گام اول موفقیت ما 
عملکرد حسن  درباره  کنیم.وی  برآورده  را  انتظارات  توانستیم  و  بود 
تفتیان به عنوان موفق ترین دونده ایرانی در ریو گفت: عملکرد او جدا 
بود. خوشبختانه  ایران یک موفقیت  کاروان  برای کل  از دوومیدانی، 
و  ریزی  برنامه  ماه  آبان  اوایل  از  و  ماهه   9 محدود  زمان  مدت  در 
امکانات لازم را برای موفقیت تفتیان فراهم کردیم و با وجود برخی 
اردوی  یک  در  تفتیان  دادیم.  خرج  به  را  خود  تلاش  همه  وقفه ها، 
دو ماهه در مجارستان شرکت کرد و در چند مسابقه نیز به میدان 
جواب  و  کرد  صرف  را  خواستن  فعل  او  اینکه  همه  از  مهمتر  رفت. 
که  داد. حسن می خواست  را  مربی اش  و  خانواده اش  تلاش خودش، 
نتیجه کاروان  بهترین  او  به نظرم عملکرد  و  باشد  المپیک موفق  در 
دوومیدانی ایران در المپیک بود. اگر شانس کمی با او یار بود، تفتیان 
فدراسیون  رئیس  برسد.  نیز  نتیجه اش  بهترین  به  می توانست  حتی 
دوومیدانی در خصوص عملکرد رضا قاسمی، دیگر دونده سرعت ایران 
عنوان کرد: همه امکاناتی که برای تفتیان مهیا بود، برای قاسمی هم 
فراهم کردیم و هیچ تفاوتی قائل نشدیم که اردوی مجارستان یکی از 
آنها بود. اگر قاسمی به آلمان رفت و البته مسابقه خوبی نیز نداشت، 
که  می خواست  قاسمی  فدراسیون.  نه  بود،  خودش  خواست  به  این 
المپیک  در  او  نتیجه  نظرم  به  کند.  دنبال  اصفهان  در  را  تمریناتش 
رضایت بخش نبود. قاسمی باید تمرکز بیشتری کند و بداند که با کار 
و تلاش هم نتایج بهتری رقم می خورد. او باید از تجربه المپیک ریو 
برای آینده درس بگیرد. ضمن اینکه فدراسیون هم از او و مربی اش 
توضیحات لازم برای این نتیجه در ریو را خواهد گرفت.کیهانی درباره 
و  شد  ظاهر  ضعیف  المپیک  در  ارزنده  گفت:  ارزنده  محمد  شرایط 
او  این است که  باید به همراه مربی اش پاسخگو باشد. مسئله اصلی 
چقدر به لحاظ ذهنی تلاش کرد که در المپیک موفق شود؟ آیا کسب 
رکورد ورودی آخرین هدف او بود؟ به نظرم او باید تلنگری به خودش 
بزند، البته ما هم باید به خودمان تلنگر بزنیم که آیا صرفاً حضور در 
المپیک مهم است یا مسائل دیگر را نیز باید مد نظر قرار داد؟وی با 

اشاره به اینکه هیچ کدام از 10 سهمیه المپیک در ایران رقم نخورد، 
ادامه داد: هر 10 سهمیه در خارج از کشور به دست آمد. باید این را 
بگویم که ما در فدراسیون هیچ تلاش و برنامه ریزی برای تخطی از 
قوانین نداشتیم. خیلی راحت می توانستیم تعداد سهمیه ها رو بیشتر 
اما به هیچ عنوان تعهدات خود و همچنین اصالت دوومیدانی  کنیم 
به  سهمیه های  این  در خصوص  حال  هر  به  نمی کنیم.  را خدشه دار 
دست  آمده به اعلام رسمی کشورهای میزبان و همچنین IAAF به 
عنوان فدراسیون جهانی استناد کردیم و از همه ورزشکاران نیز تست 
دوپینگ گرفته شد. رئیس فدراسیون درباره نتایج دو نماینده پرتاب 
چکش ایران و انتقادات از آنها خاطرنشان کرد: کاوه موسوی و پژمان 
قلعه نویی بهتر از هر کسی می دانند در شرایطی که سال دشواری را 
داشتیم، اما به آنها اطمینان کردیم و بدون آنکه سهمیه کسب کرده 
آنوش  نظر  زیر  و  اردوی مجارستان حضور داشتند  ماه در  باشند، 2 
تمرین کردند. من در رادیو گفتم برای کسانی که سهمیه گرفته اند 
یک برنامه و برای آنهایی که شانس کسب سهمیه را دارند، یک برنامه 
مسابقات  که  خواستیم  نفر  دو  این  از  اساس  همین  بر  داریم.  دیگر 
نکردند.  قبول  را  کدام  هیچ  که  بروند  قزاقستان  همچنین  و  ترکیه 
برنامه ما برای آنها مشخص بود. قلعه نویی و موسوی 25 روز قبل از 
المپیک سهمیه گرفتند و ما در این شرایط و با توجه به فرصت کمی 
که وجود داشت، چاره ای نداشتیم جز اینکه تمرینات آنها را در تهران 
برگزار کنیم. به همین دلیل هتلی در نزدیک مجموعه آفتاب انقلاب 
برای آنها در نظر گرفته شده و حتی اجازه ندادیم در خوابگاه ساکن 
شوند. موسوی 20 تیر ماه سهمیه گرفت و چند روز بعد از بلاروس به 
ایران بازگشت. پس از آن هم چند روز درگیر تست دوپینگ و رفتن به 
شهرستان بود. ضمن اینکه نمی شد در فاصله 20 روز تا المپیک مجوز 
شورای برون مرزی برای اردو را گرفت. او تجربه حضور در المپیک 
2012 لندن را داشت و باید خودش، خودش را بهتر مدیریت می کرد.

کیهانی در خصوص محمدجعفر مرادی که در دوی ماراتن برای 
نخستین بار به عناون یکی از نماینده ایران در المپیک از خط پایان 
مثل  حدادی  احسان  اگر  بگویم  باید  ابتدا  داشت:  اظهار  کرد،  عبور 
یک  ریو  در  ایران  دوومیدانی  کاروان  می گرفت،  مدال  لندن   2012
کاروان کاملًا موفق بود، چون هم مدال داشتیم، هم دونده سرعت مان 

به نیمه نهایی رسید و هم اینکه دوندگان ماراتن و پیاده روی از خط 
پایان عبور  از خط  پایان عبور کردند. در خصوص مرادی همین که 
کرد، یک موفقیت بود. امیدوارم او از این تجربه برای ثبت نتایج بهتر 
ار آینده استفاده لازم را ببرد.کیهانی در ادامه گفت وگو با خبرگزاری 
تسنیم درباره عملکرد احسان حدادی در پرداخت دیسک تصریح کرد: 
احسان زحمت خودش را کشید و فدراسیون هم چیزی برایش کم 
اردوهای  بار  چندین  من  کرد.  اجرایی  را  ها  برنامه  همه  و  نگذاشت 
او را از نزدیک دیدم و به نظرم تیمی که در کنارش بودند، زحمت 
زیادی کشیدند. احسان مصدوم بود و واقعاً از این بابت اذیت می شد. 
رساند.  المپیک  به  را  خودش  و  کرد  تحمل  را  آسیب دیدگی  این  او 
حدادی برای کسب نتیجه مطلوب به ریو رفته بود اما متاسفانه نشد و 
خودش از این بابت خیلی ناراحت بود. مصدومیت از نظر روحی خیلی 
 2012 المپیک  از  پس  مربی  نداشتن  اینکه  ضمن  کرد.  اذیت  را  او 
لندن بی تاثیر نبود. احسان نزدیک به 3 سال بدون مربی بود که این 
مسئله در ریو با وجود حضور یک ساله کیم بوخونسف در کنار او، تاثیر 
منفی گذاشت.وی درباره اینکه شنیده می شود حدادی شاید دیگر به 
ایران بازنگردد، پاسخ داد: حدادی صرفاً برای درمان آسیب دیدگی و 
احتمالاً عمل جراحی به آلمان سفر کرده است و شک نکنید به ایران 
اگر  و  می شود  معاینه  آلمانی  پزشک  توسط  آنجا  در  او  برمی گردد. 
ایران جراحی می شود. در  نه،  اگر  و  بود در همان جا  فراهم  شرایط 

رئیس فدراسیون دوومیدانی درباره عملکرد دور از انتظار لیلا رجبی 
امکانات  شد.  ظاهر  ضعیف  رجبی  کرد:  خاطرنشان  وزنه  پرتاب  در 
تمریناتش مطابق خواسته خودش  اما خواست که  بود  او مهیا  برای 
و مربی اش باشد. ضمن اینکه توان فدراسیون نیز در همین حد بود. 
رجبی اوایل فروردین می توانست به اردوی بلاروس برود و خودش 
این کار را انجام نداد و گفت که ادامه تمرینات در ایران برایش خوب 
و  کردیم  فراهم  را  منطقی  و  معقول  شرایط  فدراسیون  در  ما  است. 
گاهی اوقات پیش می آمد که واقعاً نمی شد کار دیگری انجام بدهیم. 
در هر صورت تلاش می کنیم از این پس شرایطی را مهیا کنیم که 
ملی پوشان مطابق نظر فدراسیون و کادر فنی تمرین کنند. در هر حال 
انتظارمان از صمیمی بیشتر بود.وی تصریح کرد: شما نتایج سال های 
اخیر را ببینید که در المپیک 2008 پکن و 2012 لندن به جز مدال 
حدادی چه چیزی رقم خورد. در مسابقات قهرمانی 2015 آسیا ایران 
فقط 2 برنز توسط قاسمی و صمیمی کسب کرد. در بازی های آسیایی 
اینچئون هم یک طلا توسط حدادی و یک نقره توسط رجبی کسب 
شد. بنابراین روند نتیجه گیری تقریباً همین بوده است. امیدوارم برای 
آینده اتفاقات خوبی رقم بخورد. ما از روز شنبه کار خود برای بازی های 
ساحلی آسیا را رسماً استارت می زنیم. همچنین قرار است آسیب شناسی 
المپیک طی چند رزو آینده انجام شود. سعی می کنیم اشتباهات را تکرار 
نکنیم و بر روی ورزشکاران دارای شانس با شیوه جدیدی برنامه ریزی 

می کنیم. به نظرم ورزشکاران باید تابع فدراسیون باشند.

نوجوانان  تکواندوی  تیم  پیشین  سرمربی 
برخورد  از عملکرد رئیس فدراسیون در  کشورمان 
با تیم های ملی انتقاد کرد.فرجام دانش ضمن انتقاد 
شدید از عملکرد محمد پولادگر رئیس فدراسیون 
تکواندو عنوان کرد: قیصر دانش، رضا مهماندوست، 
جمله  از  معتمد  و  ساعی  هادی  عسگری،  فریبرز 
مدال  ایران  برای  المپیک  در  که  هستند  افرادی 
آوری کردند اما در عین ناباوری هیچ کدام از آنها 
ایران جایی  تکواندوی  در  و سمتی  در هیچ پست 
تکواندو  فدراسیون  رئیس  از  من  سوال  ندارند. 
المپیکی تان  قهرمانان  با  شما  وقتی  که  است  این 
مدال  کسب  توقع  چگونه  می کنید  رفتار  اینگونه 
بازیکنان  از  یکی  داد:  ادامه  دارید.وی  را  المپیک 
فقط  تکواندو  بچه های  قول  به  آذربایجان  تیم 
مهماندوست  کوچ  اما  می انداخت  تخته  شلنگ 
شما  به  برسد.  المپیک  طلای  مدال  به  شد  باعث 
نیز  ایران  این دوره  المپیکی  اگر سه  قول می دهم 
در اختیار مهماندوست بود او کمتر از دو مدال طلا 

و یک نقره نمی گرفت. واقعاً متأسفم که مربیان ما 
در برزیل نتوانستند ارتباط خوبی با بچه ها برقرار 
تکواندو  نوجوانان  ملی  تیم  پیشین  کنند.سرمربی 
بسیار  شکست  از  بعد  بی باک  مهدی  کرد:  تصریح 
بد آشورزاده و حذف او بعد از اینکه سالن مسابقات 
می داد  را  خبرنگاران  جواب  لبخند  با  آمد  بیرون 
توجه  موضوع  این  به  اصلًا  او  باختیم.  می گفت  و 
ندارد که 70 میلیون ایرانی او را تماشا می کند واقعا 
تأسف آور است. رئیس فدراسیون می گوید بچه های 
ما روح المپیکی نداشتند و در این میان سوال من 
رسیده اید.  نتیجه  این  به  حالا  شما  که  است  این 
حکم نوشدارو بعد از مرگ سهراب را در حرف های 
متأسفم که  پولادگر می شد دید.دانش گفت: واقعاً 
ذوالقدر  را  ملی  تیم  و  فدراسیون  برنامه های  تمام 
مدیر تیم های ملی مشخص می کند همه چیز در 
که  اینجاست  جالب  نکته  و  است  ذوالقدر  دستان 
بعد از ناکامی در ریو همه اظهار نظر فنی کردند به 
غیر از مدیر فنی تیم های ملی. من خودم سال ها در 
کنار نوجوانان، بزرگسالان تکواندو بودیم و در این 
میان دقیقا احساس می کنم که در ریو چه اتفاقی 
را  فولادگر  روحیات  داشت:  اظهار  است.وی  افتاده 
می شناسم در تمام اعزام ها وقتی روز اول یکی از 
ورزشکاران به هر دلیلی ناکام می ماند برخورد بدی 
با کادر و دیگر ورزشکاران داشت و همین موضوع 
باعث می شد تیم با استرس روبرو شود. مطمئنم که 
اتفاق  همین  آشورزاده  از شکست  بعد  نیز  ریو  در 

نوجوانان  ملی  تیم  پیشین  است.سرمربی  افتاده 
تکواندو گفت: بازیکنان ما با اینکه زمان خوبی در 
اختیارشان بود اصلا حریفان را آنالیز نکردند و این 
موضوع در مبارزات شان کاملا قابل لمس بود و نکته 
را  ما  نماینده های  دقیقا  رقبا  که  اینجاست  جالب 

قوت  و  نقاط ضعف  خوبی  به  و  بودند  کرده  آنالیز 
ما را می شناختند. در هر صورت این نتیجه ضعیف 
به  و  است  ایران  تکواندو  برای  بزرگ  زنگ خطری 
ایجاد  شرایط  بهبودی  راه های  از  یکی  من  عقیده 

تغییر و تحول در فدراسیون است.

آنچلوتی: 
تغییر زیادی در بایرن ایجاد نکردم

کارلو آنچلوتی، سرمربی بایرن مونیخ، اعلام 
کرد که از زمان حضورش در این تیم به جای پپ 
گواردیولا، تغییراتی زیادی ایجاد نکرده اما احساس 
قبل  فصول  از  تر  مستقیم  تیمش  که  کند  می 
اولین دیدار فصل جدید  بازی می کند.بایرن در 
بوندس لیگا موفق شد با نتیجه 6-0 وردربرمن را 
شکست داد و آنچلوتی با ابراز خشنودی از عملکرد 
شاگردانش، تاکید کرد که تیمش شبیه فصل قبل 
ما شروع  به خبرنگاران گفت:«  کند.او  می  بازی 
بسیار خوبی در این دیدار داشتیم. خیلی زود گل 
کردیم. من خیلی  کنترل  را  بازی  کاملا  و  زدیم 
راضی هستم. تیم من نمایش خیلی خوبی داشت.
در واقع، من تغییر خیلی کمی در این تیم ایجاد 
مستقیم  کمی  که  کردیم  تلاش  تنها  ما  کردیم. 
تر بازی کنیم.«آنچلوتی همچنین در مورد روبرت 
لواندوفسکی، مهاجم لهستانی تیمش، که موفق به 
زدن سه گل در این دیدار شد، گفت:« او بازیکن 
فوق العاده ای است. او همیشه در محوطه جریمه 

آماده گلزنی است.

 
مانوئل پیگرینی به لیگ چین رفت

مانوئل پیگرینی، سرمربی سابق  منچسترسیتی 
به عنوان سرمربی جدید باشگاه هبی چاینا فورچون 
در  گذشته  فصل  شیلیایی  شد.سرمربی  انتخاب 
داد  خاتمه  سیتی  باشگاه  در  خود  کار  به  حالی 
باشگاه  این  با  قراردادش  از  فصل  یک  هنوز  که 
باقی مانده بود ولی  گواردیولا جانشین او در اتحاد 
شد.حال باشگاه هبی در توئیتر  خود تایید کرد که 
مانوئل پیگرینی کار خود را در این باشگاه به عنوان 
سرمربی آغاز خواهد کرد.اسکیل لاوتزی، ژروینیو، 
ام بیا، کاکوتا و ارسان گالوم تحت هدایت او در این 
تیم به میدان خواهند رفت. در ابتدا انتظار میرفت 
روبرتو مانچینی روی نیمکت این تیم بنشیند ولی به 
نظر می رسد سرمربی ایتالیایی پیشنهاد این باشگاه 
را رد کرده است.پس از 23 بازی، هبی در رده ی 
پنجم لیگ قرار  گرفته و با گوانگژو که اسکولاری 
را روی نیمکت خود دارد و صدرنشین است، 15 

امتیاز اختلاف دارد.

 
رونالدو: به زودی به میادین برمی گردم

به  مادرید  رئال  ستاره  رونالدو،  کریستیانو 
هوادارنش حتم داد که به زودی به میادین بازخواهد 
گشت.رونالدو در فینال یورو دچار مصدومیت شد 
دیگر   از  دیرتر  را  رئال  با  تمرینات  رو  از همین  و 
بازیکنان آغاز کرد. او در بازی اول رئال غایب بود 
نداشته  نیز حضور  دوم  بازی  در  رود  انتظار می  و 
باشد. حال او که اخیرا عنوان بهترین بازیکن اروپا 
را کسب کرده به هوادارانش حتم داد که به زودی 
به  زودی  به  بازخواهد گشت.او گفت:«  میادین  به 
میادین بازخواهم گشت. از همه ممنونم به خصوص 
هم تیمی هایم که کمک کردند این عنوان را کسب 
کنم. حالا  هیجان زده هستم و می خواهم بیشتر 

تلاش کنم و جام های بیشتری کسب کنم.«

 
یوونتوس به دنبال 

ملی پوش فرانسوی نیوکاسل
که  شد  مدعی  اسمورت  توتو  روزنامه 
سیسوکو، هافبک  موسی  دارد  قصد  یوونتوس 
فرانسوی نیوکاسل را به خدمت بگیرد.در حالی که 
تلاش بیانکونری ها بر جذب ماتوئیدی به در بسته 
خورد و آنها موفق به جذب هافب پاری سن ژرمن 
نشدند، حال تورینی ها برای جذب دیگر هموطن 
ماتوئیدی ، سیسوکو تلاش خود را آغاز کرده اند.
با توجه به سقوط نیوکاسل به دسته پایین تر،  به 
نظر یووه کار سختی برای جذب سیسوکو پیش رو 
نخواهد داشت ولی رقیب آنها در این خرید، رئال 
نظر  روی  می تواند  موضوع  این  که  است  مادرید 

بازیکن در این انتقال تاثیر بگذارد .

یزدانی: حمایت از مدال آوران 
دلگرم کننده است

طلای  نشان  کسب  از  پس  یزدانی  حسن 
المپیک  از مدال آوران طلایی  المپیک، حمایت 
بر  مقتدرانه  که  یزدانی  ستود.حسن  را  ریو 
و  ایستاد  ریو  المپیک  بازیهای  قهرمانی  سکوی 
توانست با 22 سال سن و پس از 16 سال مدال 
ایران کند،  آزاد  خوشرنگ طلا را نصیب کشتی 
حمایت »شرکت فروشگاههای زنجیره ای رفاه« 
قدرشناسی  در جهت  را  المپیک  آوران  مدال  از 
حمایتها  گونه  این  ادامه  بر  و  دانست  قهرمانان 
از ورزشکاران تاکید کرد.یزدانی در پاسخ به این 
سوال که نظرش در رابطه با پاداش فروشگاه های 
با  چیست،  المپیک  طلایی  آوران  مدال  به  رفاه 
ابتدا با تعجب گفت: »واقعا قرار است 50 میلیون 
تومان بدهند و یک از نفر از بستگانم را استخدام 
فروشگاههای  است  قرار  که  ام  شنیده  کنند؟! 
از  پیش  کند.  المپیک حمایت  قهرمانان  از  رفاه 
خیلی  دادند،  هایی  قول  سازمان  چند  المپیک 
خوشحال می شویم که به وعده های داده شده 
عمل کنند.«جوان ترین کشتی گیر ایران در ادوار 
مختلف المپیک که موفق شد مدال طلا را از آن 
خود کند، گفت:  »حمایت رفاه خیلی خوب و دلگرم 
کننده است. من هم مثل بقیه ورزشکاران از این 
گونه حمایتها خوشحالم و از بانیان این کار تشکر 
می کنم.«یزدانی در پاسخ به این سوال که کدام 
یک از بستگان درجه یک خود را در فروشگاههای 
رفاه استخدام خواهد کرد، گفت:  » واقعا هنوز در 
این خصوص فکر نکرده ام، چون فقط تمرکزم به 

تمرین و مسابقه در المپیک و مدال طلا بودم. «

 
دو ورزشکار غنایی 

در دهکده المپیک فرار کردند!
کشور  ورزش  پایه  بلند  مسئولان  از  یکی 
پس  کشور  این  ورزشکار  دو  که  کرد  فاش  غنا 
این  کاروان  با  ریو 2016  المپیک  رقابت  های  از 
شالوب،  شدند.عاطف  ناپدید  و  برنگشتند  کشور 
آمادو  داد:  خبر  غنا  المپیک  ملی  کمیته  عضو 
بانگورا،  آداما  مامی  و  غنایی  شناگر  کمارا، 
فرار  ریو  المپیک  از دهکده  این کشور  جودوکار 
غنا  به  و هنوز  ماندند  برزیل  و در کشور  کردند 
به  آنها  اینکه  به  اشاره  با  مسئول  برنگشتند.این 
خواستار  و  هستند  برزیل  در  غیرقانونی  صورت 
ورزشکاران  از  شد.بسیاری  قانونی  پیگرد 
نماینده  عنوان  به  ساله  هر  آفریقایی  کشورهای 
می کنند  سفر  خارجی  کشورهای  به  کشورشان 
و به خاطر شرایط اقتصادی یا ورزشی خوب، در 
آن کشورها ماندگار می شوند.در المپیک 2012 
از  ورزشکار   17 و  غنا  از  ورزشکار   5 نیز  لندن 
به کشورهای خود  و  ماندند  بریتانیا  در  کامرون 

برنگشتند.
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